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Protokollsanteckning 
 

 

Sverigedemokraterna ser positivt på att antalet bostäder i Borås blir fler. Dock vill vi särskilt 
betona att Borås ska byggas med kvalité, varvid kvantitativa mål om antalet bostäder är 
irrelevanta. Vi ser med fördel att äganderätten premieras, där särskilt fokus bör vara på 
friliggande enbostadshus, något som även efterfrågas särskilt av befolkningen. 
 
Vidare noterar vi att fördelningen av det geografiska läget avviker från planen, där 
serviceorterna är kraftigt underrepresenterade för nya bostäder. Skulle Kommunstyrelsen 
antagit Sverigedemokraternas förslag till prioriterade planer, skulle fördelningen varit mer 
fördelaktig för Borås serviceorter. 
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